
שמש\ חנן בן ארי

 

כבר שנים שאני לא

דומעת

כבר שנים שבלי סיבה

אני מוצאת עצמי

מתגעגעת

מחפשת לי תשובה

תראה אותי, תתן לי יד

אני אחת שמוכנה

להשתנות

תבוא, תאיר לי את ימיי

באור יפה גנוז כמעט

מיליון דורות

ואז אני אהיה כמו

שמש לעולם

אהיה כמו ציפור נודדת

במרחב

אתה, אתה תהיה לי

מלך לעולם

מודה אני לך על דרך

שנשבעת לי

לימוד אלול התשפ"ב 

ות עצוב ו הוא להי ן עכשי י י חברים יקרים, לפעמים אני רואה אנשים בחודש אלול שחושבים שהענ
ות שזה יפה, אבל משהו . יכול להי ושבור לב, לעשות 'קרעכצען' (להתאנח) מכל החטאים שלי

בתוכי
ודע אומר לי שזוהי לא הדרך. אלא שהדרך האמיתית היא: "יגל ליבי בישועתך" – שאני ממש י

ותר טוב. ות בן אדם י ות בן אדם חדש, להי שהקב"ה יעזור לי לתקן את הכל, שיעזור לי להי
ו ואומר לו: "למדתי אתמול עוד דבר מאוד חשוב: תארו לעצמכם שהעלבתי מישהו, ואני בא אלי

בלילה
שאסור להעליב בן אדם, אנא, תסלח לי". איך זה נשמע? אולי במקרה הטוב אתה נשמע נחמד,

אבל
ננה אם אתה חושב שחטאת, אלא האם אכפת לך וכואב לך מזה זה לא נוגע ללב. השאלה אי

שהעלבת
ודעים מה זה יהודי ששומר שבת. אם חס וחלילה אני שוכח ומדליק אור בשבת, אותו? אתם י

ין י הענ
הוא לא אם עשיתי משהו אסור, אלא שזה כואב! פיסית, זה כואב לי. אם יכולתי לשכוח לרגע

משבת קודש
 זה ממש כואב לי.

נים חברים, השאלה היא כמה אכפת וכואב לך. השופר של אלול לא בא להמליך את אתם מבי
הקב"ה,

אלא בא להגיד להקב"ה כמה זה כואב לי. כואב לי כל כך הרבה שלא עשיתי הכל מעומק ליבי.
כואב לי

ממש הרבה על כל 'עגל זהב' שעשיתי במשך השנה 
אז אתם שומעים חברים, חודש אלול הוא זמן שבו אנחנו בודקים את ליבנו כמה כואב לנו

כשעושים
משהו לא טוב, וכמה שמחה יש לנו כשכן עושים משהו מכל הלב. חודש אלול הוא חודש מאוד

עמוק
ות בן אדם חדש. ון להי שבו אתה מתכו

 
(הרב קרליבך)

המודעו˙ ˘ע˘י˙י מע˘ה לא טוב המנוגד לערכים
המנחים או˙י בחיים, ואני מˆטער עליו. זהו הˆער

הגדול
בידיעה ˘ה˙וˆאו˙ ˘ל ה˘גיאו˙ ˘לי גרמו נז˜ לעˆמי

ıואולי גם ל˜רובים לי. כאן אני נדר˘ לזהו˙ באומ
א˙

נ˜ודו˙ החול˘ה ˘לי ולגע˙ בנ˜ודו˙ הכואבו˙: מה
לא עובד אˆלי? מדוע אני ז˜ו˜ ל˘ינוי? ה˘ינוי חייב

להיו˙
מלווה בכוונ˙ הלב. החרטה היא הפ˙ח ל˘ינוי.

בסיעתא דישמיא ובהשתדלותינו


